
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-10-26, § 7 

 

 Tid Tisdagen den 26 oktober 2010 kl 16.30 – 17.10 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 26 oktober 2010 

 
 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Jan Valeskog (S) vice ordföranden  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Anders Broberg (KD)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP) §§ 1-10, 12-19 

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (M) Tjänstgörande 

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Christoffer Kuckowski (M)   

Anna Manhag (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Per Johansson (FP)  

Lars Randerz (S) Tjänstgörande 

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Hampus Rubaszkin (MP) Tjänstgörande § 11 

Sebastian Wiklund (V)  

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Anna C Kullendorff (M) och Annika Ödebrink 

(S) samt av ersättarna Lars Bengtson (M) och Jonas Larsson (S). 

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, Lars 

Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 

 



  

 
 § 7 

Anläggande av tre konstgräsfotbollsplaner samt byggnation av 

en ny personalbyggnad m m på Hjorthagens idrottsplats. Svar på 

remiss 
Dnr T2010-511-03210 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden tillstyrker remissen. 

 

2 Trafik- och renhållningsnämnden vill dessutom markera att frågor som angöring, 

 parkering, tillgänglighet och avfallshantering ska utformas i samråd med 

 trafikkontoret. 

 

3 Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 28 september 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Mats Lindqvist (MP) och Kajsa Stenfelt (V) enligt 

följande: 

 

Vi anser att förslaget om konstgräsplaner vid Hjorthagens idrottsplats är bra och 

vällovligt. Det borde kunna förutsättas att stadens förvaltningar samarbetar om 

viktiga projekt och att varje förvaltning inom sitt respektive kompetensområde 

bidrar till att goda förslag innehållande helhetsmässiga lösningar läggs fram för 

beslut till berörda nämnder. De brister i det framlagda underlaget, som 

Trafikkontoret föredömligt pekar på, finner vi oroande, emedan detta 

tillsammans med tidigare motsvarande erfarenheter tyder på att samarbetet 

mellan berörda förvaltningar rörande sådana här förslag, blir alltmer 

rudimentärt. 

 

Ytterligare en sak, som inte berörs i Trafikkontorets tjänsteutlåtande, men som 

rimligen bör beröras i Idrottsförvaltningens program, är att förslaget innebär ett 

visst naturintrång. Detta kan möjligtvis vara i sammanhanget motiverat utifrån 

det goda syftet och kan eventuellt betraktas som litet, men intrånget sker i en 

redan ansträngd naturmiljö i ett område som lokalt betraktat har brist på 

omedelbar närhet till grönområden. Lämpliga kompensationsåtgärder är möjliga 

i de naturdelar som blir kvar, alternativt i de fina men längre bort belägna 



  

grönområden som finns åt nordväst respektive sydost. Det är därför av vikt att 

även detta berörs i ett ärende av det här slaget. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


